

## MONDAY, APRIL 4

TRANSPORT AND  
COMMUNICATIONS

20:00 ..... 308 W.B.

*Order of the day:* Main Estimates 1977-78: Vote 1D under POST OFFICE*Appearing:* The Honourable Jean-Jacques Blais, Postmaster General*Witnesses:* Officials from the Department of the Post Office

## LE LUNDI 4 AVRIL

TRANSPORTS ET  
COMMUNICATIONS

20:00 ..... 308 É.O.

*Ordre du jour:* Budget principal 1977-1978: crédit 1D sous la rubrique POSTES*Comparaît:* L'honorable Jean-Jacques Blais, ministre des Postes*Témoins:* Hauts fonctionnaires du ministère des Postes

## TUESDAY, APRIL 5

## FISHERIES AND FORESTRY

11:00 ..... 209 W.B.

*Order of the day:* Main Estimates 1977-78: Votes 20, 25 and 30 under ENVIRONMENT*Witnesses:* Officials from the Department of the Environment

## LE MARDI 5 AVRIL

## PÊCHES ET FORêTS

11:00 ..... 209 É.O.

*Ordre du jour:* Budget principal 1977-1978: crédits 20, 25 et 30 sous la rubrique ENVIRONNEMENT*Témoins:* Hauts fonctionnaires du ministère de l'Environnement

## PUBLIC ACCOUNTS

11:00 ..... 308 W.B.

15:30 ..... 308 W.B.

*Order of the day:* Subject-matter of the letter from the Auditor General of Canada to the Prime Minister of Canada, dated March 22, 1973—Polymer Corporation Limited*Witnesses:* Mr. M. Henderson, Former Auditor General of Canada*From the Auditor General's Office:*

Mr. J. J. Macdonell, Auditor General of Canada

*From the Treasury Board:*

Mr. S. Mensforth, Deputy Secretary, Financial Administration Branch

## COMPTES PUBLICS

11:00 ..... 308 É.O.

15:30 ..... 308 É.O.

*Ordre du jour:* Objet de la lettre de l'Auditeur général du Canada au Premier ministre du Canada, en date du 22 mars 1973—«Polymer Corporation Limited»*Témoins:* M. M. Henderson, ancien Auditeur général du Canada*Du Bureau de l'Auditeur général:*

M. J. J. Macdonell, Auditeur général du Canada

*Du Conseil du Trésor:*

M. S. Mensforth, sous-scrétaire, Direction de l'administration financière